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Wczoraj (15.06) w Hotelu Gołębiewski w Wiśle odbyła się konferencja prasowa
przedstawiający stan przygotowań do zawodów FIS Grand Prix w ramach cyklu letniego
Pucharu Świata. Prezes PZN Apoloniusz Tajner wraz z zastępcą - Andrzejem Wąsowiczem -
podsumowali również pierwszy w historii, styczniowy konkurs Pucharu Świata w Wiśle.
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Na konferencji obecny był również burmistrz Wisły Jan Poloczek, trener kadry Łukasz Kruczek, skoczek Piotr Żyła
oraz przedstawiciele partnera zawodów – Kolei Śląskich.
 
Cykl przygotowań już ruszył i nasi skoczkowie oddali już wiele skoków. O oczekiwaniach, poprzednim sezonie i
Igrzyskach Olimpijskim w Soczi opowiedział nam Łukasz Kruczek. – Podpatrujemy wszystko co dzieje się wokół
nas, chcemy uniknąć błędów z przeszłości – mówił trener naszej kadry. Zachęcamy do oglądnięcia rozmowy z
Łukaszem Kruczkiem.
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Film w wersji HD

http://youtu.be/PFJKz1GbvsA
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